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PROTOKÓŁ NR XXXVI/17 SESJI RADY GMINY REŃSKA WIEŚ  

W DNIU 7 GRUDNIA 2017 ROKU 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie oraz stwierdzenie prawomocności obrad sesji Rady Gminy Reńska Wieś. 

2. Informacja z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Reńska Wieś. 

3. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Gminy. 

4. Informacja z działalności międzysesyjnej Komisji Stałych Rady Gminy. 

5. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej i bibliotek szkolnych 

6. Funkcjonowanie wodociągów i gospodarka ściekami na terenie Gminy Reńska Wieś 

7. Głosowanie nad uchwałami w sprawie: 

a) zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na rok 2017; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Reńska Wieś;  

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Reńska 

Wieś (obejmującego obszar położony w sołectwie Reńska Wieś); 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zapytania i interpelacje. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Obecnych 14 radnych ze statutowego składu 15 radnych (nieobecna Radna Ewelina Barteczko).  

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel - Otwarcie, stwierdzenie 

prawomocności obrad XXXVI sesji Rady Gminy Reńska Wieś. Powitanie gości wg listy obecności.  

Oddanie głosu Wójtowi. 

Wójt M. Wojciechowski – podziękowanie Panu Henrykowi Czernerowi, za 10 lat pełnienia funkcji 

przewodniczącego Polskiego Związku Emerytów i Rencistów.  Gratulacje dla  nowo wybranej 

przewodniczącej - Krystyny Czerner. Wręczenie pucharu i kwiatów. 

Ustępujący przewodniczący PZER H. Czerner – podziękowanie za współpracę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  - poinformowanie radnych o wniosku  

Radnego J. Domin dot. zmiany porządku obrad dzisiejszej sesji. Prośba do radnego J. Domin  

o odczytanie swojego wniosku.  

Dalszą część Sesji poprowadził Zastępca Przewodniczącego Krystian Pogodzik.  

Radny J. Domin – odczytanie wniosku o wyłączenie z obrad sesji punktu związanego z uchwałą  

o miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. Wniosek w załączeniu.  

Wójt M. Wojciechowski – na pytania zawarte w piśmie odpowie Projektant planu Pan Kołosionek, 

obecny na drugiej części sesji. Proponuję nie wyrzucać punktu, wysłuchać dyskusji a potem podjąć 

decyzję.  

Zastępca Przewodniczącego K. Pogodzik – zarządzenie głosowania: Kto z Radnych jest za 

przyjęciem wniosku Radnego Domina. W głosowaniu brało udział 14 radnych.  (za – 0, przeciw - 11  

wstrzymujące – 3). Wniosek nie został przyjęty. Punkt pozostaje w porządku obrad. Tradycyjnie na 

sesjach w pierwszej kolejności oddajemy głos gościom. Przechodzimy do punktu nr 5.  
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Ad. 5. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej i bibliotek szkolnych – prezentacja  

multimedialna, Anna Tyczka. (załącznik do protokołu) 

Zastępca Przewodniczącego K. Pogodzik – otwarcie dyskusji nad prezentacją. Brak pytań. 

Przejście do kolejnego punktu 

 

Ad. 6. Funkcjonowanie wodociągów i gospodarka ściekami na terenie Gminy Reńska Wieś –

prezentacja multimedialna, Prezes ZUK Tomasz Krupa. (załącznik do protokołu) 

Zastępca Przewodniczącego K. Pogodzik – otwarcie dyskusji 

Radny B. Ardeli, podziękowanie za opisane hydranty między Naczysławkami a Długomiłowicami. 

Radny J. Domin, stwierdzenie dotyczące opomiarowania Długomiłowic, mają drugostronne 

zasilanie. Zakręcenie zasuw spowoduje spadek ciśnienia.  

Prezes ZUK Tomasz Krupa – odp.: przyznanie racji Radnemu. Układ jest mocno 

rozbudowany. W stronę Dębowej odcięcia są zrobione, w poboczu jest zabudowana studnia 

przygotowana do opomiarowania. Dębowa zasilana jest z dwóch stron. Na końcu zabudowy 

Reńskiej Wsi powstanie zasuwa. Apel do radnych o przeanalizowanie otoczenia i do dwóch 

tygodni dać znać do ZUP gdzie są pustostany.  

Radna I. Mainka, zapytanie o przyczynę ulatniania się nieprzyjemnego zapachu w domach  

w miejscowości Pokrzywnica przy ulicy 1 Maja. Domownicy zgłaszali tę sprawę też do ZUK. 

Mieszkańcy domniemają, że ktoś z otoczenia wpuszcza do kanalizacji gnojowicę.  

Prezes ZUK Tomasz Krupa – odp.: ciężko wykryć taką osobę, w takich przypadkach robimy 

zadymianie. Sprawę w Pokrzywnicy sprawdzimy.  

Zastępca Przewodniczącego K. Pogodzik – zakończenie dyskusji, zarządzenie 10 min przerwy do 

godz. 15.20 

 

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel, wznowienie obrad, przejście do punktu 7c. 

Oddanie głosu Projektantowi G. Kołosionek z prośbą o ustosunkowanie się do uwag Radnego 

Domina.   

Ad. 7c  Projektant MPZG G. Kołosionek, wyjaśnienie: plan został przygotowany na podstawie 

map pozyskanych z zasobu geodezyjnego, my nie mamy prawa żeby te mapy zmieniać. Kwestia 

nielegalnych nasypów na prywatnych działkach podlega zgłoszeniu do odpowiednich służb, nie 

reguluje się tego w planach miejscowych i nie nanosi się tego na mapy. Projekt uchwały był 

poddawany do publicznego wglądu, przekazywany radnym. Można tam znaleźć szczegóły dot. 

głównego zbiornika wód podziemnych, wszystko jest zapisane w uchwale.  W sprawie zmiany 

terenów mieszkaniowych na mieszkaniowo usługowe,  to studium na to pozwala, była też uwaga 

mieszkańca tego terenu, prognoza oddziaływania na środowisko nie wykazała wpływów ubocznych.  

Zmiana przeznaczenia klasoużytków – leży w gestii starostwa. Nieprawdą jest że tereny zostały 
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przeklasyfikowane. Prośba do Radnego Domina o skonkretyzowanie które osoby posądzone są  

o korupcję.   

Radny J. Domin, stwierdzenie: w piśmie określono, że były zadania korupcyjne, bez konkretnej 

osoby. Niewłaściwe jest, że właściciel sam opłaca geodetę, który ma mu zmienić klasy gruntów.  Do 

oceny środowiskowej poszła mapa bez nasypu 2 MNU. To co jest narysowane nie pokrywa się ze 

stanem faktycznym. Prowadzona tam działalność zaprzecza temu, co jest wykazane w planie, nikt się 

do tego nie odniósł.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, wyjaśnienie, my nie jesteśmy odpowiedzialni za mapy. Bez 

planu miejscowego można robić co się chce. Plan wyznacza restrykcje.  

Radny J. Domin, stwierdzenie; Na mapie z czerwca w rejonie 17 MN nie ma działalności 

mieszkaniowo usługowej.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, wyjaśnienie, w trakcie wyłożenia mieszkaniec wniósł uwagę, 

która został uwzględniona.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: tej uwagi nie ma opisanej w uzasadnieniu.  

Kierownik Budownictwa U. Szczypińska: odpowiedź: bo to się głosuje. 

Radny J. Domin, stwierdzenie: stworzone place postojowe i parkingi nie określają wielkości. 

Działalność tam prowadzona nie ma utwardzonej powierzchni a jest na terenie zbiornika 

podziemnych wód. Skażoną wodę będą pic dzieci i wnuki. Nie winię Pana, że Pan zrobił źle, ale złe 

Panu dali mapy podkładowe. Za ochronę środowiska odpowiedzialny jest Wójt, który miał tych ludzi 

opamiętać.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp.: to trzeba zgłosić do odpowiednich służb, 

Radny J. Domin, stwierdzenie, ja jeszcze czekam, być może zgłoszę. Ja bym pretensji nie miał, 

gdyby Pan wpisał, że ta działka nie może być większa jak 12 arów, tak jak ograniczenia dla 

budownictwa mieszkaniowego. 

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp.: proszę o skonkretyzowanie zarzutu. Dlaczego Pan chce, 

żeby plan nie został uchwalony.  

Radny J. Domin, odpowiedź, bo plan został sporządzony na nieaktualnych mapach,  w uzasadnieniu 

do planu podano nieprawdę, że plan chroni w pełni wody podziemne  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp.: plan sporządzono na najaktualniejszych mapach jakie 

zostały pozyskane ze Starostwa. W uzasadnieniu opisujemy uzgodnienia i opinie instytucji. Uwagi są 

rozstrzygane przez Wójta. Uwagi nieuwzględnione i częściowo nieuwzględnione przez Radnych. To 

zostało wykonane. 

Radny J. Domin, stwierdzenie: uwag nikt nie wniósł, bo na to co uchwalaliśmy we wrześniu nie 

dostaliśmy mapki. Opis bez mapki jest bezużyteczny. Nikt nie wie gdzie to w ogóle jest. Podkład 

mapowy powinniśmy dostać.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: to dlaczego jak głosowane były uwagi nie zapytał pan gdzie 
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to jest. Zawsze jestem na sesji, zawsze mogę odpowiedzieć.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: Ja krytykuję uzasadnienie, które jest nieprawdziwe a nie plan. Nie 

ma wyższej wartości niż ziemia urodzajna. Sprawdźmy to wyrywkowo. Geodeta mówił kto go 

posłał, kto go wskazał, ja przy tym byłem. To urągało wszelkim zasadom. Sprawdźmy czy ten 

geodeta miał rację, czy za pieniądze przeklasyfikował gleby. 

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: proszę to zgłosić do służb które mają odpowiednie 

uprawnienia.  

Kierownik Budownictwa U. Szczypińska: to Starostwo potwierdza pracę klasyfikatora.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: ale ich tam nie było, ja tam stałem jak to kopał przez cały dzień. 

Kierownik Budownictwa U. Szczypińska, to będzie Pan świadkiem.  

Wójt M. Wojciechowski, odp; sprawę gleb porusza pan już któryś raz z kolei posądzając wszystkich 

o korupcję. Pan wychodzi z założenia ze nikomu nie należy wierzyć. To są dyplomowani ludzie, 

którzy otrzymują odpowiednie uprawnienia. 

Radny J. Domin, stwierdzenie: w budownictwie nikomu się nie wierzy, tylko się sprawdza. Ja mam 

wątpliwości. Proszę to sprawdzić. Jak do czegoś dojdzie, to ja wskaże kto tego geodety polecił. 

Wójt M. Wojciechowski, odp: jeżeli ktoś przychodzi do Gminy i pyta o nazwiska projektantów, 

wykonawców, klasyfikatorów, to jak je znamy, to mówimy. Nie wskazujemy jednak, że musi tam iść, 

bo to jest jedyny.  

Radny J. Domin, stwierdzenie – to jest podważanie konkurencji, on się przyznał, że wyście go 

posłali. I on się przyzna, bo cofniecie uprawnień spowoduje utratę pracy. 

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: skoro taka pewność, to proszę zgłosić sprawę do Sądu.  

Radny J. Domin, stwierdzenie – do Sądu nie muszę, wyślę to do Ministerstwa, oni wyślą swoje 

służby do sprawdzenia tego. Moim obowiązkiem jest to najpierw wam powiedzieć. Noża w plecy nie 

wbiję. I nie będę się więcej kłócić.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: mapy dostaję ze Starostwa powiatowego czyli z zasobu 

państwowego, wypisy z rejestru gruntów też mam z zasobu państwowego i na tym pracuje. Nie mam 

podstaw do twierdzenia, że ktoś coś fałszował. Proszę do starostwa złożyć wniosek o aktualizację 

map. Pana pismo jednoznacznie wskazuje że doszło do korupcji.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: w 2  punkcie pisma informuję, że doszło do korupcji przy ocenie 

gruntu. 

Wójt M. Wojciechowski, zapytanie; a co gdyby to Gmina zleciła i zostało przekwalifikowane? 

Wtedy by Pan powiedział, ze to jest korupcja.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: nie, wtedy to by było wiarygodne. To po co właściciel zlecał 

przekwalifikowanie?  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: bo najprawdopodobniej się nie zgadzał z tym jaki 

klasoużytek znajduje się na jego gruncie. 
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Radny J. Domin, stwierdzenie: ale dlaczego od razu te grunty od razu przekwalifikowano na pod 

zabudowę. 

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: bo nie można tych gruntów przeznaczyć pod cokolwiek 

innego niż to, co jest w studium.   

Radny J. Domin, stwierdzenie: nielogiczne jest, ze lepsze grunty przekwalifikowane zostały na IV,  

a te przy torach na III.  

Wójt M. Wojciechowski, odp: jest logiczne, grunty gdzie były łąki przy tych samych parametrach 

gleby są klasyfikowane o jedną klasę wyżej. W sytuacji gdy rolnicy je zaorali, zlecili kolejne 

badanie, to te same parametry klasyfikują już te grunty do klasy IV. 

Radny J. Domin, stwierdzenie: Geodeta u mnie na pastwisku stwierdził, ze jest II, a w Urzędzie się 

okazało, że wpisał IV. Poddaję w wątpliwość rzetelność tego geodety.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, zapytanie: jaki to ma związek ze wstrzymaniem planu 

miejscowego. 

Radny J. Domin, stwierdzenie: nic nie ma, ale jeżeli to jest III klasa, to to, co jest zaprojektowane 

na planie - nie może tam być. 

Wójt M. Wojciechowski, odp: Plan musi być tak jak Studium.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: może być w zakresie mniejszym, tak jak zrobiono to  

w Długomiłowicach.  

Projektant MPZG G. Kołosionek: jeśli teren jest objęty sporządzeniem planu, to musi być to co  

w studium.  

Radny J. Domin, zapytanie: dlaczego Wójt występuje  do Ministra na budowanie na klasie III, 

Minister odmawia, i to wyłączacie z planu a w Studium były.  

Kierownik Budownictwa U. Szczypińska odp: przy Studium nie sporządza się wyłączenia gruntów 

z produkcji rolnej.  

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel – prośba do Projektanta o omówienie zmian 

w stosunku do poprzedniej wersji uchwały 

Projektant MPZG G. Kołosionek: został wyłączony teren który nie uzyskał zgody na zmianę 

przeznaczenia i nie został przeklasyfikowany.  To są cztery działki na granicy z miastem Kędzierzyn 

Koźle. Wojewodę prosiliśmy o uchylenie poprzedniej uchwały w całości. Uchwalimy uaktualniony 

plan, żeby był spójny.  

Radny J. Domin, stwierdzenie: w Studium tego nie ma.  

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: w studium jest ten „wygryzek” przeznaczony pod usługi 

wielkopowierzchniowe, ale nie ma możliwości przeznaczenia go pod zabudowę.  

Radny J. Tomanek, zapytanie a o jaką powierzchnię orientacyjnie tam chodzi. 

Kierownik Budownictwa U. Szczypińska:, odp: to są 4 działki wielkości budowlanej miejskiej 

Projektant MPZG G. Kołosionek, odp: ok 30 arów.  
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Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel – odczytanie uchwały nr XXXVI/208/17 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Reńska wieś.. zarządzenie 

głosowania: Kto z Radnych jest za uchwaleniem tej uchwały wraz załącznikami. W głosowaniu brało 

udział 14 radnych.  (za – 11, przeciw – 1 (J. Domin)  wstrzymujące – 2 (M. Damboń, B. 

Wiśniewska).  

 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel, przejście do punktu 2 porządku obrad.  
 

Ad. 2 Wójt M. Wojciechowski - sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Reńska Wieś za okres  

od 26 listopada do 6 grudnia 2017 r. (załącznik do protokołu)  

 

Informacja uzupełniająca do Sprawozdania Wójta: 
 

 - Cmentarz Komunalny w Reńskiej Wsi, wymaga zrobienia kompleksowej inwentaryzacji. Miejsca 

w ciągu kilkunastu lat się skończą. Wtedy trzeba będzie przeanalizować wprowadzenie opłat za 

miejsce. 

Radna V. Nabrdalik, zapytanie: ile jest pochówków, że potrzebny jest cmentarz komunalny? 

Wójt M. Wojciechowski odp.: nie ma takich. Teraz ksiądz nie może odmówić miejsca na cmentarzu. 

Trzeba rozeznać koszt kolumbarium na urny.  

Radny K. Pogodzik, zapytanie: czy może cmentarz przekazać do Baborowa? Pozostałe parafie same 

utrzymują cmentarze a tu jedna parafia ma finansowanie z gminy.  

Wójt M. Wojciechowski odp.: przekazanie do Baborowa wiąże się z opłatami. Gdyby na wszystkich 

cmentarzach parafialnych były opłaty, to na cmentarzu w Reńskiej Wsi też byśmy wprowadzili.  

 

-kubły – umowa na obsługę gminy przez firmę Eneris się skończyła. W nowym w przetargu na 

większość sektorów zgłosiła się tylko jedna firma- ta co do tej pory sektor obsługiwała.  

W pozostałych sektorach opłaty za transport odpadów wynosiły 220 zł,  a w naszym sektorze 270 zł. 

za tonę.   

Ze względu na to, od grudnia w Gminie będzie jeździła Spółka Usługi Komunalne Proszę  

o wyrozumiałość dla nowego odbiorcy.  Firmy się dogadały,  wymiany kubłów nie będzie, 

harmonogram się zmienił o jeden dzień. Apel o wystawienie wszystkich pojemników w celu 

oklejenia. 

  

-przygotowanie do zimy- obowiązkiem gminy jest zapewnienie przejezdności, a nie zachować  

drogi w stanie czarnym. Odśnieżamy drogi gminne i powiatowe. Nie było jeszcze tak, żeby powyżej 

24 godzin od ustania opadów nie dało się jakąś droga przejechać. Apel do kierowców o zmianę opon 

na zimowe i powolna jazdę.  

Radna B. Wiśniewska – stwierdzenie: odcinki z Dębowej do szkoły w Długomiłowicach i w lasku 

przy akwenie są bardzo śliskie podczas zimy.  

Wójt M. Wojciechowski odp.: Jeżeli będzie ślisko, a prognozy będą minusowe – to na pewno 

będziemy sypać. Priorytetem są drogi pod górkę. 
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Konferencja 20 lat po powodzi- Radny J. Tomanek  zapytał mnie o zbiornik Mechnica-Krapkowice. 

Po powodzi w 1903 ówczesne władze opracowały system zabezpieczenia, którego elementem miał 

być taki polder zalewowy. Teren Mechnicy od strony Odry to teren „Natura 2000”, na którym nic 

takiego powstać nie może.    

  

- remont na ulicy Przyjaciół – wykonawca proponuje żeby drugą warstwę ułożyć na wiosnę, kiedy 

droga obeschnie. Jeszcze będziemy z wykonawcą rozmawiać. Jeżeli tak to uzgodnimy, to 

zaproponuję Państwu  na ostatniej sesji  część wydatków przenieść na kolejny rok. 

 

- spotkanie z  Panią Poseł Czochara, zainicjowane przez Pana Zarycznego w sprawie dofinasowania 

do boiska w Większycach.  Na jednej z Sesji Rady Gminy Prezes zadeklarował, że do końca 

września pozyska 200 tys zł. jako wkład własny. Ostatniego dnia września  prosił o przedłużenie 

terminu do końca listopada, dostał zgodę na do końca października. Nie wywiązał się z tego terminu. 

W listopadzie zadzwonił z zaproszeniem na spotkanie z Panią Poseł. Na spotkaniu P. Poseł wskazała 

programy na które można napisać wnioski. Warunkiem jednak tych programów była praca klubu  

z dziećmi, a tego typu działalności Klub z Większyc nie prowadzi. W połowie stycznia ma być 

wyznaczone spotkanie z Wiceministrem Stawarskim. Na dzień dzisiejszy środków zabezpieczonych 

nie ma.  Jakie będą możliwości i kto się będzie o nie starała okaże się z styczniu 2018 roku.  

 

- Biogaz, zaległości + kupno działki – Firma Biogaz obiecała wybudowanie w Pokrzywnicy 

biogazowni. Firma zalega nam za podatki, sprawa jest u Komornika w Warszawie. Firma się 

odwołała do Kolegium w Opolu. Do końca roku miały być przeprowadzone aukcje na budowę 

biogazowni, zostały jednak odwołane, bez wskazania konkretnego terminu, prawdopodobne koniec  

I kwartału 2018. Dotyczy to biogazowni do 1 MB. Dokumentacja jest na 2 MB. Dziś mailem 

wpłynęło pismo, w której firma wyraża chęć zakupu tej działki. Zakup działki będzie możliwy tylko 

wtedy, jeżeli cała kwota zostanie zapłacona gotówką przed podpisaniem aktu notarialnego.  

 

Wójt M. Wojciechowski poinformował, że fundusz sołecki nie jest jeszcze w pełni rozliczony. Apel 

do Sołtysów o pilne rozliczenie pozostałych środków.  

 

Radna B. Wiśniewska, prośba o przeczytanie pisma z Federacji Karpiowej. 

Radna V. Nabrdalik, propozycja, żeby pisma nie czytać, ale przesłać na maila.  

Wójt M. Wojciechowski stwierdzenie: mieniem gminy gospodaruje wójt. To co się dzieje na 

komisjach to są opinie. Ma jeszcze wpłynąć jedno pismo z ofertą  Polskiego Związku Wędkarskiego, 

to może wtedy wszystkie wyślemy na maila.  

Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  zarządzenie głosowania, kto z radnych jest 

za tym, żeby przeczytać pismo? (za – 2 (Radna B. Wiśniewska, K. Pogodzik). Kto jest za tym, żeby 

pisma przesłać mailem? (za – 12). 
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Ad. 3 Przewodniczący Rady Gminy Reńska Wieś K. Flegel  - sprawozdanie z pracy za okres od  

26 listopada do 6 grudnia 2017 r 

20 listopada – posiedzenie komisji rewizyjnej 

27 listopada – udział w komisji Finansowo Gospodarczej 

2 grudnia – pokropienie samochodu OSP Większyce 

2 grudnia – Jarmark Bożonarodzeniowy w GOK Reńskiej Wsi.  

Pisma przychodzące: 

- Wicemarszałka Sejmu Stanisława Tyszki informujące o pracach nad zmianami ordynacji wyborczej 

- wydawnictwo Helios, pismo dot. Wydawania Złotej Księgi Samorządu - zasłużonych 

samorządowców; 

- pismo Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa dot. Krajowego zasobu nieruchomości – 

przygotowania pod program Mieszkania Plus. 

 Wójt M. Wojciechowski stwierdzenie: zasady są takie, gmina musi dać grunt, państwo wybuduje, 

ale wielkość czynszu ma zapewnić zwrot pieniędzy. Wg wyliczeń czynsz za 1 m2 to ponad 20 zł.          

My mamy w gminie 3 zł. Można wziąć mniej, ale resztę trzeba dopłacić ze środków własnych. 

 

- Sejmowa Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi informuje że na ich stronach www.sejm.gov.pl można 

znaleźć informacje o pracy tej komisji; 

- pismo radnego J. Domin dot. dokumentacji związanej z kanalizacją na ul przyjaciół oraz prośbę 

 o objaśnienie dlaczego wyłączono z budżetu oświetlenie przejść dla pieszych w Długomiłowicach  

i Mechnicy.   

Wójt M. Wojciechowski wyjaśnienie: przejście dla pieszych w Długomiłowicach i Mechnicy  

oraz oświetlenie drogi w Gierałtowicach wyłączono z budżetu, bo te trzy rzeczy zrobi firma Tauron  

z połowy środków które były przeznaczone na amortyzację. 

- 6 grudnia wpłynęło kilka pism. Pisma Pana Domina: 

1.  dotyczące wyjaśnienia z jakiś środków sfinansowano  i w jakich wysokościach robót: rozbudowy 

OSP Większyce,  roboty zabezpieczające Pałac w Komornie i czy na roboty w OSP Większyce jest 

pozwolenie i kto dokonał odbioru.   

2. dotyczące nagrywania sesji audiowizualnie i upubliczniane na stronie internetowej gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel przekazanie dalszego prowadzenia sesji Zastępcy 

Radnemu Pogodzik.  

Radny J. Domin: prośba o odczytanie pism w całości. 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik: odczytanie pism radnego J. Domina (w załączeniu) 

Wójt M. Wojciechowski zapytanie: to zadanie zostało wprowadzone na poprzedniej sesji, dlaczego 

teraz Pan pyta.  

Radny J. Domin: proszę wyjaśnić skąd ta kwota jest. Ta droga to nieudolność inwestora, nie zła 
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praca wykonawcy. Skąd się nagle wzięło, że kanalizacja burzowa ma być robiona. Tam jest 300 

metrów  i 155 tysięcy zł. Nikt przez Was nie opiniuje projektów. Tu się musi coś stać, żeby Wami 

potrząsło. Kolejna sprawa -  Skarpa, droga bez barier ochronnych, źle oznakowana droga na 

Dębowej, to jest niezgodne z przepisami.  

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik, przywołanie do porządku obrad. 

 

 

Ad. 4  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - I. Mainka: sprawozdanie z posiedzenia komisji  

w dniu 20 listopada. Komisja przeanalizowała wydatki w 2016 roku na organizację zdrowia, święta 

herbowego, działalność z gminami partnerskimi i mniejszościami. Komisja przejrzała fotoksiążki, 

które są do wglądu Radnych.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej – K. Olszowka: sprawozdanie z posiedzenia 

komisji w dniu  27 listopada 2017 roku. Temat posiedzenia: wniosek Polskiego Związku 

Wędkarskiego o dalszą dzierżawę akwenu Dębowa, dodatkowo zgłosiła się Polska Federacja 

Wędkarstwa Karpiowego. Komisja rekomendowała Wójtowi przeprowadzenie wstępnych rozmów  

z PZU o dalsza dzierżawę. Padły głosy o podwyższenie czynszu dzierżawnego. Komisja zwróciła tez 

uwagę na poprawę bazy turystyczno – gastronomicznej na Dębowej. Druga część dot. Gminnych 

dożynek. Głosowanie nie dało rozstrzygnięcia. Drogi transportu rolnego do modernizacji na 2018 

roku.  Nie dokonano wyboru. Na wniosek Radnego Domina, postanowiono przyjrzeć się jeszcze raz 

drogom pod względem położenia i pod względem technicznym. 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik, otwarcie dyskusji nad sprawozdaniami. 

Radna B. Wiśniewska, informacja:  Polska Federacja Wędkarstwa Karpiowego chce zawrzeć 

umowę z gminą. Z moich informacji wynika, ze pismo FWK było kierowane do rady Gminy. 

Przewodniczący nie ujął tego w swoim sprawozdaniu. Oczekuję odczytania pisma Polskiej Federacji 

Wędkarstwa Karpiowego.   

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: zapytanie, czy do Biura Rady wpłynęło takie pismo? 

Pracownik Biura Rady  A. Ludwig, odp: do Biura Rady pismo jeszcze nie wpłynęło. 

Wójt M. Wojciechowski: pismo wpłynęło do Urzędu Gminy z datą 6 grudnia, adresowane na Biur 

Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy K. Flegel: do Biura Rady pismo jeszcze nie dotarło.  

Radna B. Wiśniewska: moim celem nie było Pana obrażenie. PZW dostało szansę na komisji, 

Federacji się tej szansy nie daje.  

Wójt M. Wojciechowski:  PZW nie było na komisji, nie wystąpiło jeszcze z wnioskiem. Dlaczego 

takie rzeczy Pani opowiada.  

Radna B. Wiśniewska, tak, ale preferujemy PZW nie dając szansy Federacji.  

Wójt M. Wojciechowski, 13 grudnia będzie taka szansa. Panie Domin ile było takich przypadków 

ktoś tam wjechał w Dębową bo się pomylił? 
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Radny J. Domin, często, tam jest droga bez placu manewrowego. Nie umiecie się otworzyć na nowe 

inwestycje. W umowie PZW z  Gminą,  nie było wyszczególnione co jest wydzierżawione. Po co 

organizować komisje o godz. 15, kiedy nie ma już pracowników, żeby coś wyjaśnić.  

Radny Olszowka, stwierdzenie do Radnego Domina: jak mówiliśmy o planie i o przedsiębiorcy, 

który chce  wybudować bazę, to rzucał pan kłody a teraz Pan mówi ze mamy ściągać inwestorów. 

Pan nam mówi, ze nic nie robimy, a realnie jak ktoś chce inwestować to szuka pan dziury w całym.  

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik; zarządzenie 10 min przerwy. Po przerwie 

Radna B. Wiśniewska, stwierdzenie - przepraszam Przewodniczącego że mógł się poczuć dotknięty, 

pismo wpłynęło 6 grudnia, okazało się tez że Wójt jest na urlopie, chociaż mógł Pan jednak 

przekazać to pismo. Chodzi o to, żeby każdemu dać równe szanse.  

Wójt M. Wojciechowski, równe szanse będą jak będą wszystkie pisma przeczytane w tym samym 

gronie. 13 grudnia na komisji szanse będą wyrównane.  

 

AD. 7a  UCHWAŁA NR XXXVI/209/17 w sprawie zmiany budżetu gminy Reńska Wieś na 

rok 2017; Oddanie Głosu Pani Skarbnik 

Skarbnik Gminy Reńska Wieś R. Słociak przedstawienie projektu w/w uchwały, 

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik – otwarcie dyskusji, brak pytań, odczytanie uchwały, 

głosowanie. W głosowaniu brało udział 13 radnych.  (za – 12;  przeciw – 0;  wstrzymujące – 1 Radny 

J. Domin). Radny Tomanek nieobecny na Sali podczas głosowania.  

 

AD.7b  UCHWAŁA NR XXXVI/210/17 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Reńska Wieś na rok 2017;  

Wiceprzewodniczący K. Pogodzik –odczytanie uchwały, głosowanie. W głosowaniu brało udział 

13 radnych.  (za – 12;  przeciw – 0;  wstrzymujące – 1 Radny J. Domin). Radny Tomanek nieobecny 

na Sali podczas głosowania.  

 

Ad. 8 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady K. Flegel - Głosowanie nad przyjęciem bez czytania protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu brało udział 13 radnych.  (za – 13;  przeciw – 0;  wstrzymujące – 

0 Radny J. Domin). Radny Tomanek nieobecny na Sali podczas głosowania.  

 

Ad. 9 Zapytania i interpelacje. 

 

Radna B. Wiśniewska  odczytanie i złożenie na ręce Wójta interpelacji w sprawie dzierżawy 

akwenu Dębowa.  

Radny J. Tomanek wrócił na salę narad.  

Wójt M. Wojciechowski odpowiedź, Ta opłata została wymuszona Państwa działaniem.               

Państwo chcieli negocjować z PZW wyższą stawkę czynszu. 
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 Radna B. Wiśniewska, na komisji finansowo gospodarczej sprzed 2 lat, powiedziałam, że nie 

powinniśmy negocjować stawki. Obowiązuje Zarządzenie które Pan wydał. I to obowiązuje 

wszystkich. Zdaję sobie sprawę ze ta stawka przy naliczaniu opłaty akwenu Dębowa to będą krocie  

i jest to niezgodne z zasadami współżycia społecznego. Ale skoro jest zarządzenie, to to nas 

obowiązuje. Zmienić to można aneksem. 

 

Sołtys Większyce: podziękowanie Wójtowi, Przewodniczącemu i Radnym za samochód strażacki. 

Druga sprawa w sprawie Czystego regionu. 30 grudnia w terminarzu poprzedniej firmy miał być 

jeszcze odbiór Biodegradowalny, a teraz go nie ma. Proszę o odebranie jednak tych śmieci. Trzecia 

sprawa dot. zabawy samorządowej. Propozycja założenia Komitetu, do 15 grudnia trzeba podjąć 

decyzję. Każde sołectwo ma 4 bilety. Koszt 50 zł za parę. Proszę o kontakt zainteresowane osoby.     

 

Radna B. Wiśniewska Sołtysom rozdałam plakaty na imprezę Magia Świat 16 grudnia w Dębowej..  

  

Sołtys Łężce: gdzie zgłosić pęknięty kosz? czy będzie kanalizacja deszczowa na ulicy szkolnej. 

Wójt M. Wojciechowski odpowiedź: kubeł zgłosić do Czystego Regionu. Sprawę kanalizacji 

będziemy poruszać na zebraniu wiejskim.   

 

Ad. 10 Zastępca Przewodniczący Rady Gminy– K. Pogodzik – zakończenie obrad XXXVI Sesji 

Rady Gminy. 

 

 

Obrady sesji zakończono o godz. 1730. 

Protokołowała: Anna Ludwig 

 


